
Motion angående staketet runt gästparkeringen vid 52-ringen 

 

Staketet på 52-ringens parkering ser ut att vara i mycket dåligt skick. 
Det verka inte vara stabilt om något barn skulle få för sej att klättra 
på det och inte heller säkert för bilarna. Rent kosmetiskt ser det inte 
heller så trevligt ut när man kommer som gäst till området.  
 
Jag önskar att frågan om att byta ut staketet till ett nytt, 
alternativt ta bort det helt om inte ekonomin tillåter detta,  
tas upp på årsstämman. 
 
 
 
 

 


